
Stikkord fra styremøte 
FAGDEKK AS

20 mars 2023

• Møtet ble avholdt 20 mars 2023, på Teams

• Geir Frode Sletten hadde meldt forfall

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Varekjøpet i 2022 viste en betydelig vekst i kroner, totalen ble 615 mill.

• 1 medlem ble lagt ned i 2022, og to nye kom inn- totalt er vi nå 93.

• Alle bonuser ble rekordhøye i 2022

• Regnskapet ble gjennomgått, og et forslag til rekordbonus til medlemmene og en 
påskjønnelse til administrasjonen ble vedtatt

• Budsjettet for 2023 ble gjennomgått og vedtatt

• Det ble orientert om arbeidet med å skaffe eget merke på Budsjett sommer og
Quality vinterdekk

• Det ble orientert om medlemsreisen som bestemmes om kort tid

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.
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